GUIYANG

Validity: 01 Mar 2025 - 31 Dec 2025

FTG8D7KWEHENG040325KG

GUI YANG.LI BO.WUJIANG JIANG QIANHU MIAO VILLAGE.

HUANGGUOSHU QIANHU WATERFALL MIAO VILLAGE LIBO BIG SMALL QI KONG SCENIC AREA **XIJIANG QIANHU MIAO VILLAGE WUJIANGZHAI SCENIC AREA HUANGGUOSHU WATERFALL SCENIC AREA QINGYAN ANCIENT TOWN QIAN HU MIAO** • ALL 5 STARS HOTEL (3 NIGHTS MALL QI KONG VILLAGE **INTERNATIONAL 5 STARS)**

DAY 1 Penang – Transit City - Kunming

- Assemble at Penang International Airport and depart to Guiyang.
- Upon arrival, transfer to hotel for check in.
- ** Overnight at Kunming

DAY 2 Kunming - Kaili - Xi Jiang Qian Hu Miao Village

- > After breaksfast , visit Xijiang Qianhu Miao Village (including 4 sections of battery car)
- ** Overnight at Xijiang

*Xijiang Qianhu Miao Village is an open-air museum that exhibits an epic of the development of the Miao people and has become a grand stand for viewing and studying the traditional culture of the Miao people.

DAY 3 Xijiang - Libo

- After breakfast, go to Libo Big small Qi Kong Scenic Area (including boat tour and battery car) to visit Tiansheng Bridge, Horror Canyon, Xiaoqikong Ancient Bridge, Falling Water Falls, Yuanyang Lake, etc
- ** Overnight at Li Bo

DAY 4 Libo - Longli Water Town - Guiyang

- After breakfast visit **Longxiangshuili Scenic Spot**, the origin of the dragon, and arrange the famous Guizhou performing arts show "Longxiangshuili -Guixiu". Then visit Qingyan Ancient Town.
- ** Overnight at Guiyang

DAY 5 Guiyang - Wu Jiang

(B/L/D)

- Today we will go to Wujiangzhai Scenic Area (including battery car), including the pedestrian street food street, Taiyi Langqiao Pier, Pottery Street, Big Banyan Tree Lantern Shop and Bamboo Shop, Red Army Pavilion, Tea Horse Road, Chen Gong Temple, Jiang'an Fish Market, Heping Dyeing House, Assembly Hall, Huilong Island and many other attractions
- At night, you may have opportunity to watch Wujiang Star Music and Water Dance Show, Drone Light Show, Enjoy the night view of Kongming Lanterns flying ** Overnight at Wu Jiang

DAY 6 Wujiangzhai - Zhijin

- After breakfast proceed to Zhijin and visit Zhijin Cave.
- Overnight at Zhijin
- *Zhijin Cave Zhijin Cave can be visited in 7 halls with 112 scenes and landscapes. There is the 17-metre-high "Silver Rain Tree", as well as "Pagoda Pine", "Curly Stone", "Cave Jar", "Chicken Blood Stone" and other rare treasures in different shapes and sizes.

DAY 6 Zhijin - Huangguoshu Waterfall - Kunming

- > After breakfast, you will go to Huangguoshu Waterfall Scenic Area (including sightseeing car entry and exit + escalator),
- After that transfer to Anshun train station, take the train to Kunming.
- **Overnight at Kunming**

DAY 8 Kunming - Transit City - Penang

(B/MOB)

- After breakfast transfer to airport for flight back home sweet home.
- **Home Sweet Home







Tour Fare / Departure Date / Flight

- **Tour Leader Tipping Not Included
- **May Recommend Local Product in the Bus

If the departure date is as shown below, Zhijin Cave can be - replaced with the following - Seasonal Flower Viewing.

10th - 31st March: Cherry Blossom Viewing

20th March - 30th April: Hundred miles of azalea viewing

The climate may change from year to year, the above flowering period can't be guaranteed to be accurate.

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are adviced to purchase travel insurance for travelling period.



8 天





Validity:

Validity: 01 Mar 2025 - 31 Dec 2025

Code:

FTG8D7KWEHENG040325KG

贵阳。荔披。乌红寒。西红千户甘寒。织金



- > 集合于槟城国际机场乘搭客机飞往昆明。
- ▶接机享用晚餐后送酒店休息。
- **夜宿于昆明

DAY 2 昆明- 凯里 - 西江千户苗寨

(早午晚餐)

▶早餐后乘搭动车到凯里。抵达后参观西江千户苗寨(含4段电瓶车)。

**夜宿于西江

*西江千户苗寨,是一座露天博物馆,展览着一部苗族发展的史诗,成为观赏和研究苗族传统文化的大看台

DAY 3 西江 - 荔波

(早午晚餐)

▶早餐后,前往荔波大小七孔景区(含船游&电瓶车)参观天生桥,恐怖峡谷,小七孔古桥,跌水瀑布,鸳鸯湖等等

**夜宿于荔波

DAY 4 荔波- 龙里水乡 - 青岩古镇 - 贵阳 (早午晚餐)

▶早餐后,前往寻龙的起源地龙乡水里景区,特别安排贵州著名演艺节目秀《龙乡水里· 贵秀》。接着游览游览青岩古镇。

**夜宿于贵阳

DAY 5 贵阳 - 乌江寨

(早午晚餐)

- ▶ 早餐后前往乌江寨景区(含电瓶车),游览步行临街食街,太乙廊桥码头,陶艺街,大榕树灯笼铺竹器铺,红军亭,茶马古道,陈公祠,江岸鱼市,和平染坊,议事堂,廻龙岛等多出景点
- ▷夜晚,有机会观赏廻龙岛表演: <mark>乌江星音乐水舞秀,无人机灯光表</mark>

演, 欣赏孔明灯放飞的夜景。______

DAY 6 乌江寨 - 织金

(早午晚餐)

▶早餐之后,前往织金,抵达后参观织金洞。

** 夜宿于织金洞

*织金洞 - 织金洞可游览 7 个厅堂,有 112 处景物、景观。有高 17 米的"银雨树"以及形态各异的"塔松"、"卷曲石"、"穴罐"、"鸡血石"等堪称稀世珍品

DAY 7 织金 - 黄果树瀑布 - 安顺 - 昆明 (早午晚餐)

- ▶享用早餐后,会去往黃果树瀑布景区(含光观车进出+双层 往返扶梯)
- ▶然后,乘车前往安顺动车站,乘搭动车前往昆明。

**夜宿于昆明

DAY 8 昆明 - 中转城市 - 槟城

(早/机上用餐)

▶早餐后,送往机场返回美丽的家园。

**美丽的家







价钱 / 出发日期 / 航空公司

**不含领队小费

**车上会有车购

如果出发日期如下所示,织金洞可-更换成以下---季节性赏花。

- 3月10-31号: 赏樱花
- 3月20号-4月30号: 赏百里杜鹃
- ※按每年气候不同会有所改变,以上花期不能完全保证准确

备注:上述行程仅供参考,原则上本公司尽量保持行程不变,然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整后为准。如在非人为或突发情况之下所引起的行程变动或而外的费用,本公司将恕不负责一切的责任。团员若被移民厅拒绝入境或驱逐出境,一切费用由团员负责。当地旅游社有权根据当地情况及航班情况调换行程次序,但景点不变。每位旅客受促购买旅游保险。